
Söndag den 21 april kl 19 i simsällskapets lokaler.  

• Sammanfattad utvärdering av häxan. 

- Bra: ingen ström gick, bra med personal som hjälpte till på plats och bakade 

kakor. Bra kredd till banläggaren. Det flöt på, det finns bra rutiner med 

utsättning osv. Parkering och bussning gick bra, fler husbilar och husvagnar. 

Sjukvården vara lugnt. 5 pers till bygge av start och mål passar bra. Bra att 

sitta inne under utstämpling. Väldigt bra med dator vid priserna.  

Tillsammans med Gudhem var väldigt bra och smidigt. 

 

- Gör om till nästa år: släng soppor, markan ska köpa in mer korv. 

Högtalarsystemet som Gudhem hade var dåligt. Fler förtryckta inplastade 

info-lappar, ex ”toa Herr” ”toa Dam”. Belysning i omklädningsrummen 

(GOIF). Saknade kunnig IT, så att allt är med, uppladdat osv. Ge till 

banläggaren att livelox ska uppladdas, att man lär upp fler i 

IT/livelox/avgifter? Fixa ordning avgifterna. Papper och penna i starten, för 

att checka av de som passerar starten. Dubbelchecka wifi.  

Orimliga krav som arrangörer/orienterare har.  

I starten, ska inte över arbeta skyltar ”dam, herr och öppna klasser”, pennor 

till starten av att bocka av folk som startar. I målet: ska man sätta kontroll i 

skog, så behöver man kanske sätta kontrollen på en bock.  

Ekonomi: bra sålt i markan. Dubbelkolla PM och inbjudan om hur man gör 

utomlandsbetalningar.  

Priserna: liveresultaten krånglade i början. Extra priser är alltid bra att ha.  

Tillsammans med Gudhem var väldigt bra och smidigt. Men ha kontroll-möte 

över vem som har med sig vad.  

 

- 2025 års Häxjakten 

Kartan är Hädene och där kommer banan gå. TC vilanhallen. Avsläpp och 

påstigning vid Händenegården.  

Kortfredagen kommer Vänersborg arrangera.  

 

2026 vill vi skippa påsk tävlingarna helt.  

 

 

• Djupare planering av sommarlandssprinten:  

huvudansvarig grupp, som träffas mer?  

De som har huvudområdena: tävlingsledare Anna, banläggare, start, dahlin, 

arenabygget: mathin, sekretariat Tommy, IT: Anna, Elsa banläggare. 

Extravaganza ritar Dan. PM och inbjudan Magnus SU. Priser: Ingrid och Elin 

medaljer till från knatteknat till HD11 

Lilla gruppen: Anna, Marthin, Dahlin/Henrik, Magnus Sö, Magnus Su, 

Tommy maria  

 

• Beslut om väldscup.  

- 23 april digitalt möte kuppen med SOFT. Tommy Hög. Marthin, Mikael, 

tosse. Magnus har ringt och pratat med Fredrik och nämnde att de ville se en 



budget, siffror. Innan man fördelar ekonomin, så plockar man ut sommarlands 

pengar och Gandvik får den potten.  

 

Vilka frågor vill vi skicka med honom? 

 

 

- Peter Gustavssons meddelande: Pressträff torsdag kl 13.00, för kommunen 

och klubben ska va med  

 

Ett sånt här länge får vi inte igen. 

 

 

Alla som känner sig berörda och känner att de kan hjälpa till med allt och inget. 

 

Måndag den 29 April kl 19 i Arena huset. (den röda byggnaden innan man kommer 

ner till sparbankens friidrots arena) 

Under detta möte kommer vi prata om vad som togs upp under det digitala världkup-

mötet den 23 apri! 


